
Zápis z jedenáctého zasedání zastupitelstva obce  

Zápis 
 
o průběhu jedenáctého zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 27.6.2008 v kanceláři obecního úřadu 
 
Starosta zahájil jedenácté zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal přítomné. 
 
1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že 
je přítomno 8 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava, Jurka Jan, Rosa de Pauli Kristýna, 
Zelníčková Jiřina, Trávníček Antonín, Horký David,Chaloupka Jan 
 
Omluveni: Koníček Aleš 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Jitka Adamová 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k 
nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu jedenáctého zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Horký D. a Jurka J., kteří vyslovili souhlas. 
 
Usnesení č. 73 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu desátého zasedání zastupitelstva obce Jana 
Jurky a Davida Horkého. 
 
Hlasování č.73 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č.74  
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 
1) Technický bod 
2) Žádost MS Senorady o pronájem objektu bývalé vodárny 
3) Žádost TJ Sokol Náměšť nad Osl. na využití pozemků obce v rámci cyklomaratonu 
4) Colas – cenová nabídka na vybudování kanalizačních chrániček 
5) Rozpočtové opatření č.1 
6) Návrh závěrečného účtu obce + Zpráva o přezkoumání hospodaření obce v r.2007 
7) Žádost Rybářského svazu o finanční dotaci na činnost 
8) Diskuse 
 
Hlasování č.74 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
2) Žádost MS Senorady o pronájem objektu bývalé vodárny 
Obecní zastupitelstvo projednalo žádost Mysliveckého sdružení Senorady o pronájem objektu bývalé 
vodárny,jelikož původně schválená místnost v hasičské zbrojnici se ukázala jako nevhodná. MS hodlá 
část objektu využít k instalaci mrazícího boxu na slovenou 
zvěř a část jako sklad. 
 
 
Usnesení č. 75 
Zastupitelstvo schvaluje pronájem objektu bývalé vodárny za předpokladu,že finanční prostředky 
spojené s úpravami budou plně hrazeny MS. Do budoucna bude jednáno  
o odprodeji objektu . 
 
Hlasování č.75 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
3) Žádost TJ Náměšť nad Osl. na využití pozemků obce v rámci cyklomaratonu 



Obecní zastupitelstvo projednalo žádost TJ Sokol Náměšť na využití pozemků obce. 
 
Usnesení č.76 
Zastupitelstvo obce souhlasí s využitím obecních pozemků na uspořádání sportovní akce 
dne 30.8.2008 
 
Hlasování č.76: pro-8,proti-0,zdržel se-0 
 
 
4) Colas – cenová nabídka na vybudování kanalizačních chrániček 
Starosta obce seznámil zastupitele s cenovou nabídkou firmy Colas,vítěze výběrového řízení na 
vybudování cesty v části obce „Loh“.Cenová nabídka ve výši 147.000,- Kč se týká nutností  
vybudovat chráničky pro novou kanalizaci v této době,aby v budoucnu nedošlo k rozkopání  
cesty pro vedení kanalizace. 
 
Usnesení č.77 
Zastupitelstvo schvaluje cenovou nabídku ve výši 147.000 Kč na vybudování kanalizačních chrániček 
v části obce „Loh“. 
 
Hlasování č77.: pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
 
5) Rozpočtové opatření č.1 
Účetní obce, paní Adamová po dohodě se starostou, seznámila zastupitele s úpravou rozpočtu obce 
č.1. 
 
Usnesení č.78 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č.1 
 
Hlasování č.78 
: pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
6) Návrh závěrečného účtu obce + Zpráva o přezkoumání hospodaření obce v r.2007 
Obecní zastupitelstvo projednalo Návrh závěrečného účtu obce a Zprávu o přezkoumání hospodaření 
obce za r.2007. 
 
Usnesení č.79 
Zastupitelstvo schvaluje Návrh závěrečného účtu tak jak byl předložen a bere na vědomí Zprávu o 
přezkoumání hospodaření obce v r.2007. 
 
 
Hlasování č.79 
Pro-8,proti-0,zdržel se-0 
 
 
 
7) Žádost Rybářského svazu o finanční dotaci na činnost 
Obecní zastupitelstvo projednalo žádost Rybářského svazu o finanční dotaci na svoji  
činnost ve výši 5.000 Kč. 
 
Usnesení č.80 
Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí dotace na činnost ve výši 5.000 Kč Rybářskému svazu 
Senorady,Náměšť nad Oslavou. 
 
Hlasování č.80 
Pro-8,proti-0,zdržel se-0 
 
8) Diskuse 
V diskusi byla projednána nevyhovující dopravní situace v obci. K jejímu napravení 
by mohla pomoci instalace radarového měření.Starosta obce zjistí podmínky a možnosti 
instalace takového zařízení a na některém z příštích zasedání seznámí zastupitele s výsledky.  



 
 
V Senoradech 30.6.2008 
 
 
Zapsala: Adamová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Vladimír Novák, starosta 

 


